

Transitional:  
other references

5. Upon the coming into force of this Act, a reference in any Act, other than this Act, or in any contract, document, instrument, regulation, proclamation or order in council to the Canada Council shall be deemed, as regards any transaction, matter or thing, to be a reference to the *Killam-Dunn Council*.

5. Dès l'entrée en vigueur de la présente loi, toute mention du Conseil des Arts du Canada, figurant dans une loi autre que la présente, dans un contrat, document, acte, règlement ou décret en conseil ou dans une proclamation sera réputée, en ce qui touche toute opération, question ou affaire, désigner le *Conseil Killam-Dunn*.

Disposition  
transitoire  
concernant  
toute autre  
mention

BILL C-463

BILL C-463

Bill text in French, including the title "Loi instituant le Conseil Killam-Dunn pour l'encouragement des arts".

Bill text in English, including the title "Loi instituant le Conseil Killam-Dunn pour l'encouragement des arts".

Article 1 de la présente loi peut être citée sous le titre: "Loi sur le Conseil Killam-Dunn".

Section 1 of the present Act may be cited as the Canada Council Act.

4. Whenever the expression "Canada Council" appears in any provision of any Act listed in the schedule, there shall in every case be substituted the expression "Killam-Dunn Council".

4. L'expression «Conseil des Arts du Canada», partout où elle figure dans une des lois citées à l'annexe, est remplacée par l'expression «Conseil Killam-Dunn».

Amendments

Modification